

To: Centaline Finance Limited (Customer Service Department)
14/F, Good Harvest Commercial Building, 515-517 Nathan Road, Kln.
Tel : 2781-1821 Fax : 2117-1790

致：中原財務有限公司 - 客戶服務部
香港九龍彌敦道 515-517 號好收成商業大廈 14 樓
電話: 2781-1821 傳真: 2117-1790

(Please return this form to Customer Service Department at the above address. 請把此表格交回上述之客戶服務部。)

Customer Information 客戶資料

Mortgage Loan Account No. 按揭貸款戶口號碼: _____

Name of Borrower 貸款人姓名: (English 英文) _____ (Chinese 中文) _____

HKID No. 身份證號碼: _____ () E-mail Address 電郵地址: _____

Contact Tel. No. 聯絡電話號碼: _____ Mobile No. 手提電話: _____

Name of Co-Borrower 聯名貸款人姓名: (English 英文) _____ (Chinese 中文) _____

HKID No. 身份證號碼: _____ () E-mail Address 電郵地址: _____

Contact Tel. No. 聯絡電話號碼: _____ Mobile No. 手提電話: _____

BR No. / Cert. of Incorporation No. (Company Account Only)

商業登記號碼 / 公司註冊證明書號碼 (只適用於公司名義之貸款戶口) _____

Amendment Requests 更改申請

Please "✓" beside any of the following amendment requests that you wish to make. 請在適用欄上加上“✓”。

1. Partial Prepayment 提早部份還款

Partial Prepayment on Instalment Due Date for HKD _____

本人欲申請於供款日作提早部份還款，金額為港幣 _____

Source of Fund

資金來源於 _____

(Must disclose source of fund and provide document proof 必須填寫資金來源及提供證明)

2. Change Monthly Repayment Amount 更改固定每月供款

Change monthly repayment amount to HKD _____, arrange for the monthly repayment tenor to be adjusted in line with changes in interest rate or terms and conditions for the mortgage loan.

更改固定每月供款為港幣 _____，利息調整或貸款條款更改時請更改每月年期。

3. Change Outstanding Loan Tenor 更改餘下之供款年期

Change outstanding loan tenor to _____ months, arrange for the monthly repayment amount to be adjusted in line with changes in interest rate or terms and conditions for the mortgage loan.

更改餘下之供款年期至 _____ 期。利息調整或貸款條款更改時請更改每月供款。

4. Change Payment Due Date 更改供款日期

Change payment due date from the date of _____ each month to the date of _____ each month.

將本人供款之供款日期由每月 _____ 日改為每月 _____ 日。

(Extension interest based on the loan outstanding will be calculated on the period extended and to be paid on the coming due date.)

(有關之利息將歸納在下期的供款一併計算。)

* For other amendments which do not show in this request form, please call the customer service hotline at 2781-1821 for further details.

如有其他更改申請，請致電客戶服務部 2781-1821。

* Please allow 1 month from the date of receipt of this instruction for the department(s) concerned to update their records.

請預留一個月 (以收取此表格後計算) 以作新資料生效。

Customer Signature 客戶簽署

I/We understand that the above requests are subject to the final approval of the CFL. 本人/吾等明白上述之更改申請由中原財務之最後批核作準。

Signature of Borrower 貸款人簽署 _____ Date 日期 _____

Signature of Co-borrower(s) 聯名貸款人簽署 _____ Date 日期 _____

For CFL Use Only

Signature verified by: _____

Signature of Mortgagor 按揭人簽署 _____

Name 姓名: _____ ID No. 身份證號碼: _____

Name: _____ Date: _____